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Rok 2013 je rokem, v němž nemalé peníze vložené do investic by konečně měly nést „ovoce“. 

Jedním příkladem je znovuoživení rybníku Parkán. Povedlo se, stavba byla zkolaudována a na 

náš rybník je velice hezký pohled. 

 

Na cyklostezce do Unhoště dokončila firma Elektromontáže Škach osvětlení. Stezka je 

používána pěšími i cyklisty a nyní bude ještě podstatně vylepšena úpravou okolí. 

 

Byla dokončena dotační část Sokolovny, práce na terénních úpravách a komunikaci jsou 

dokončovány. Břeh u zadního vchodu osázel Aleš Novák – firma Živa, trávu zaseli a terénní 

úpravy pro výsadbu provedli naši zaměstnanci Josef Poch a Ivan Pravda. Bezbariérový přístup 

byl hotov v listopadu. Náklady na stavbu dosud 17 603 408 Kč při dotaci 9 586 804 Kč, tato 

dotace už byla proplacena v plné výši a zaplacen úvěr cca 2 000 000 Kč. Ještě chybí před 

slavnostním zahájením provozu dotáhnout pár maličkostí, např. doplnit sanitární prostředky, 

zrcadla do šaten a výměnu obyčejných skel v sále za skla bezpečnostní (provedl Zdeněk 

Braum). Pan Miroslav Dušek zavedl proud k výčepu a firma Čížek výčep vyrobila a postavila 

police do úklidové místnosti a skladu. Nové hřiště u sokolovny bylo otevřeno ve čtvrtek 30. 

května v 15.00, ještě chybí osadit sloupky na nohejbalovou síť. Pan Dušek nabídl finanční 

spoluúčast na dokončení prostory pro lukostřelbu a paní Dušková cvičení pro ženy a děti. Pan 

Škach postavil sloup na osvětlení parkoviště u sokolovny. Za správce Sokolovny byl vybrán 

pan Pavel Dušek, učitel tělocviku z Unhoště. 

 

Ve dnech od 29.dubna do 3. května proběhla v obci humanitární sbírka pro diákonii Broumov. 

 

Svoz nebezpečného odpadu funguje bez problémů a bio popelnice se začaly svážet 12.4. 

 

V ulici V. Vlčka je po jarních přívalových deštích velice špatný stav vozovky, na veřejném 

zasedání si stěžovalo 11 občanů. Vozovku zde provizorně opravila firma Šťastný teplou směsí 

za 60 000 Kč, když nebyla přijata nabídka firmy Aquarius za 600 000Kč. Velká voda ale 

nadělala i jiné škody, např. panu Leflerovi znečistila vrchní voda studnu, ta se musela sanovat 

a po sanaci poslat vzorek na KHS. Panu Gablerovi skočila voda do sklepa, obec mu zapůjčila 

vysoušeč. 

 

Před Cundrovic domem je uschlý modřín. V ul. V Jalůvkách je možnost kolize vozidel, 

jelikož zde řídiči zapomínají dodržovat pravidlo o přednosti zprava, jak postřehl pan Šváb. 

Vyřešeno dopr. znač. „Obytná zóna s předností zprava“. Obecní zastupitelstvo dostalo 

upozornění na krádeže dřeva podél cyklostezky Kladno – M. Kyšice, předáno správci 

cyklostezky „Naučnému středisku Čabárna“. Probíhá trestní řízení pro krádež kanalizačních 

poklopů u lapačů písku v ul. Pod Sokolovnou a V Jalůvkách před Cundrovic. Jako náhradu 

vyrobil Josef Poch před Cundrovic novou mříž z armatur a instalovat gumovou mříž v ul. Pod 

Sokolovnou. Policejní vyšetřování bylo po čase zastaveno, pachatel nenalezen. 

 

Paní Bučková si stěžuje na rozbitou komunikaci Pod Sokolovnou po akci SVaKu. Provisorně 

opraveno. 

 

Na cestu k rybníku instalována dopravní značka „Zákaz vjezdu pro motorová 

vozidla“ s dodatkovou tabulkou „Neplatí pro vozidla s povolením OÚ.“ 

 



Dále se letos požádá o dotaci na opravu ulic Spojovací, Nová, V. Vlčka, K. Pazdery a K Bílé 

skále, k provozovnám podnikatelů, jichž je tam 8, aby byla splněna podmínka pro udělení 

dotace. 

 

Na návsi pod břízou, naproti čp. 5 rostou hřiby kovářové, jsou ale jen pro podívanou a  

doufáme, že je nikdo nezničí. 

 

Naši občané mají možnost odebírat si obědy v kuchyni Mateřské školky. 

 

Jedním z problémů zůstává stav některých cest v obecním katastru, jejich stav není dobrý, je 

potřeba vysekat přerostlou vegetaci. O pomoc požádáni hasiči z Braškova. 

 

Slavení svátku pálení čarodějnic s průvodem na Kobylu a velkým ohněm s průvodními 

činnostmi kolem ohně, bylo večer 30. dubna 

 

Jelikož začátkem června počasí nepřálo venkovním činnostem, byla odložena oslava Dne dětí 

z počátku měsíce na nové datum 22. června. Na pořadu byly obvyklé závody a soutěže, letos 

obohacené o soutěž lukostřelců. Soutěžící dosahovali pozoruhodných výsledků, často to byli 

lidé, kteří viděli luk možná jen v televizi! Občerstvení zajistil Rybářský klub. U opraveného 

rybníka se účastníkům líbilo. 

 

Obci Kyšice byla udělena Nadačním fondem Slunce pro všechny k desátému výročí  

spolupráce „Cena Slunce“. 

 

Další zkušební vrty pro Vesetu se neuskuteční, pan Souček akci po nedobrých zkušenostech 

s vrty předešlými „odtroubil“. 

 

Dne 22. června se sešli na Jarním setkání naši senioři, za participace Klubu seniorů z Unhoště. 

 

Na internetu je k dispozici „Provozní řád Sportovní haly“ i ceník za různé aktivity a nájmy, 

sama přístavba haly je zapsána na katastru nemovitostí a publikace o stavbě Sportovní haly 

v Kyšicích je od 25. dubna k dispozici v prodejnách a na OÚ. 

 

Nová Sportovní hala ještě není v provozu a už je několik přespolních zájemců o pronájem 

některých sálků. 

 

Ještě před slavnostním otevřením sportovní haly 19. října byl na venkovním hřišti sehrán 

turnaj v nohejbale. 

 

V 16.00 začala slavnost rautem za 5 000 Kč, platila obec a zhotovitel stavby pan Hora napůl. 

Kavárnu s kávou, čajem, nealko nápoji a sladkostmi zajistilo Slunce pro každého. 

 

Další výběr laskomin dodali rybáři, pro zajímavost zde uvádím ceny spotřebovaných dobrot: 

15 kg klobás   15 Kč/klobása 

Káva a čaj   10 Kč 

Víno    10Kč (bílé a červené po 20 litrech) 

Pivo    20Kč/0,5 l 

Sladké i slané mini pečivo. 

 



V programu je prohlídka haly a  ukázky sportů a jiných činností a od 18.00 volná zábava 

s country kapelou. Otevření se zúčastnil slušný počet sousedů, často celé rodiny. 

 

Aby sportoviště byla úplně vybavena, budou ještě dokoupeny mobilní sloupky na badminton 

a síť, 4 ks raket, sada míčků, 2 ks fitballů. Hala bude mít vlastní webové stránky, již jsou 

objednány u f. Galileo. 

 

Na venkovní hřiště koupen fukar na listí za 7 890 Kč. 

 

Mezi dvěma sousedy v dolní části obce vypukl spor o železný kolík zatlučený v obecním 

pozemku, pořádkové komise v obci a v Unhošti mají co řešit. 

 

Auto pana Karla Millera z ul. Nad Pilou nějaký vandal údajně poškrábal a propíchl mu 

pneumatiky, událost řešila Policie ČR. 

 

Jedna paní si stěžuje na souseda, který ji ruší štípáním dříví. 

 

Dne 1. prosince bylo na návsi Adventní setkání, jak je už tradicí. A dne 15. prosince od 14 

hodin bylo adventní setkání seniorů a od 15.00 i ostatních občanů v Sokolovně. Pěkné 

vystoupení předvedl klub seniorů Unhošť a děti z Lidové školy umění, taktéž z Unhoště. 

 

Tento přehled financí obce uvádíme pro názornost, kolik stojí jen jeden z mnoha problémů 

moderní doby: 

 

Příjmy:      Výdaje: 

12 418 846 Kč z toho    3 397 200 Kč běžné výdaje 

5 686 000 Kč daně    10 518 351 Kč investice 

838 000 Kč poplatky    13 915 551 Kč celkem 

132 000 Kč na správu    1 496 705 Kč schodek pokryt přebytkem z r. 2012 

5 752 846 Kč dotace na inv. 

 

Investice v roce 2014: 

Nový rybník   8 218 351 Kč 

Kanalizace   300 000 Kč 

Komunikace   800 000 Kč 

Sokolovna (relax)  1 200 000 Kč 

Celkem výdaje  10 518 351 Kč. 

 

V ulici V. Vlčka byla zahájena stavba dešťové kanalizace firmou Aqurius a začalo jednání s 

firmou Proleso o stavbě nového rybníka Na Kocourku - firma vyhrála výběrové řízení nejnižší 

cenou za zhotovení. 

 

Naše řady letos opustili sousedé: 

Viktor Hnyk      30. ledna 61 let 

Jaroslav Kutílek     14. února 67let 

Milada Chocová roz. Kopřivová   15. března 88 let 

Eva Čechová roz. Lomová    19. března 65 let 

Jaroslav Štoncner     13. dubna 78let 

Štěpánka Benková roz. Kyliášová   22. dubna 29let 

Vlasta Zdvořáčková roz. Rejlková   23. dubna 82 let 



Jan Nociar      25. července 70 let 

Jiří Čermák      5. září  71 let 

Jakub Jerman      7. září  20 let 

Jaroslav Štika      14. září 86 let 

Jaroslava Maršálková roz. Majerová  23. listopadu 83 let 

Klid jejich duším. 

 

V Kyšicích se letos narodilo sedm nových sousedek a sousedů 

Nikola Fingrhutová 18.května 

David Ptáčník  6. července 

Hynek Minařík 14. srpna 

Zuzana Nohejlová 2. září 

Ondřej Došek  24. září 

Alex Nguyen  14.října 

Michaela Cundrová 28. listopadu 

 

V Kyšicích k 31 prosinci 2013 žije a raduje se 625 lidí obojího pohlaví a všech možných věků. 


